

شــركة مجمـــوعة الخــدمــات النفـطيــة المحـــدودة

. License No. 2008 / 020 | رقم السجل الإستثماري | Chamber of Commerce 6 / 160 غرفة تجارية 6 / 160 | Commercial Reg برخيض 020 | Capital. 2,000,000.000 | ترخيض 020 | Capital. 2,000,000.000 | مراكب الإستثماري 175 | Chamber of Commerce 6 / 160 المراكب الإستثماري 175 | Chamber of Commerce 6 / 160 المراكب الإستثماري 175 | Chamber of Commerce 6 / 160 المراكب الإستثماري 175 | Chamber of Commerce 6 / 160 المراكب الإستثماري 175 | Chamber of Commerce 6 / 160 المراكب ا

Oil Services Group

Health Safety Environment Policy

Oil Services Group is committed to conducting operations without accidents or damage to people, assets and the environment wherever operates.

Adhering to all regulations used within the industry (national & international) pertinent to Health, Safety & Environment (HSE)

Our top priority to safe guard people and prevent incident, that need to do the following: -

- o Taking all measures to ensure safety of people, work, assets and environment while providing a safe and comfortable working environment that considers occupational safety standards.
- Commitment, Clarity and intensify communication and training to ensure the highest performance and low risk.
- Obey full commitment to our clients HSE requirements and confirm all safety procedures implemented.
- Follow up the commitment of all employees and contractors to implement the health, safety, security and environmental education and make it a prerequisite for work.
- Analyse and review the causes of accidents and develop plans to ensure that they do not recur in the future.
- Periodic review of the system of health, safety, security, environment, improvement and continuous development.
- Full commitment to provide all support to ensure the provision of essential health services and emergency response at
- Conducting business, health, safety, and environment activities in an equal attention to the management of our business and operations.
- Set audit plan to all our systems and procedures to confirm sustainability.
- Consider the clean energy and use the renewable power sources to improve environment.
- Evaluating and managing risk and transparency in the presentation of performance and reporting of any incidents.

Oil Services Group is looking to achieve the best performance indicators with low risk and provide a safe and comfortable work environment and best quality of services.

CEO

hmed Zarrugh



مجموعة الخدمات النفطية سياسة الصحة والسلامة والبيئة

تلتزم مجموعة الخدمات النفطية بإجراء عمليات دون حوادث أو أضرار للأشخاص والأصول والبيئة أينما تعمل

الالتزام بجميع اللوائح المستخدمة في الصناعة (الوطنية والدولية) ذات الصلة بالصحة والسلامة والبيئ

(HSE) أولوية قصوى لحماية الناس ومنع الحوادث ، التي تحتاج إلى القيام بما يلي

اتخاذ كافة التدابير لضمان سلامة الأشخاص والعمل والأصول والبيئة مع توفير بيئة عمل آمنة ومريحة تراعي معايير السلامة المهنية

- · الالتزام والوضوح وتكثيف التواصل والتدريب لضمان أعلى أداء ومخاطر منخفضة.
- · الالتزام الكامل بمتطلبات الصحة والسلامة والبيئة لعملائنا وتأكيد جميع إجراءات السلامة المنفذة .
- . متابعة التزام جميع الموظفين والمقاولين بتنفيذ التثقيف الصحى والسلامة والأمن والبيئة وجعله شرطا أساسيا للعمل.
 - . تحليل ومراجعة أسباب الحوادث ووضع الخطط الكفيلة بعدم تكرارها مستقبلا.
 - · المراجعة الدورية لنظام الصحة والسلامة والأمن والبيئة والتحسين والتطوير المستمر.
 - · الالتزام التام بتقديم كل الدعم لضمان توفير الخدمات الصحية الأساسية والاستجابة للطوارئ في مكان العمل.
 - القيام بأنشطة الأعمال والصحة والسلامة والبيئة مع إيلاء اهتمام متساو لإدارة أعمالنا وعملياتنا.
 - وضع خطة تدقيق لجميع أنظمتنا وإجراءاتنا للتأكد من الاستدامة .
 - · النظر في الطاقة النظيفة واستخدام مصادر الطاقة المتجددة لتحسين البيئة .
 - تقييم وإدارة المخاطر والشفافية في عرض الأداء والإبلاغ عن أي حوادث.

تتطلع مجموعة الخدمات النفطية إلى تحقيق أفضل مؤشرات الأداء مع انخفاض المخاطر وتوفير بيئة عمل آمنة ومريحة وأفضل جودة للخدمات.



2022- مارس-222